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INTERPELACJA 

w sprawie udrożnienia przejazdu z ul. Bardowskiego w kierunku centrum 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udrożnienie przejazdu dla transportu 

publicznego i samochodów z ul. Bardowskiego w kierunku centrum. 

Moja interpelacja jest uzupełnieniem wcześniejszej interwencji w sprawie 

przejścia, jakiego oczekują mieszkańcy oraz Rady Dzielnicy Ostatni Grosz. 

Obecnie jedyny dojazd dla mieszkańców ul. Bardowskiego zapewniają 

wąskie uliczki w dzielnicy Raków, z których dojechać można w Al. Pokoju  

i dalej w kierunku centrum miasta. 

Proszę, aby poprawić organizację ruchu w taki sposób, aby ograniczyć 

czasowo parkowanie na niektórych uliczkach, co zawęża przejazd pojazdów 

oraz zdemontować wszelkie tzw. „szykady” do czasu powrotu pierwotnej 

organizacji ruchu. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        

 


